



Date : Thursday 13 October 2016
日期: 2016年10月13日星期四
Time : 6.30pm – 7.00pm (Registration 註冊)
時間: 7.00pm – 9.00pm (Seminar 研討會)
Venue : Macao Science Centre Room 3 & 4
地點: 澳門孫逸仙大馬路澳門科學館
會議室 3 & 4
Language : Cantonese, supplemented with English material
語言: 廣東話 (附英語講義)
Fee : HK\$50 Member of Macau Society of Registered Accountants / CPA Australia (會員)
費用: HK\$100 Non-member (非會員)
CPD hours : 2 hours
出席時間: 2小時
Certification : Certificate of attainment will be issued to participants for completing the seminar
證書: 完成研討會之人士可獲頒發出席證書

FinTech has recently attracted the attention of governments, the traditional financial institutions, the media and the general public. It is often cited as having the potential to disrupt traditional financial services.

The seminar will cover:

- (1) Reaching the tipping point
- (2) Game-changing FinTech innovations
 - Cashless society – eWallets & other payment solutions
 - Disintermediation – Crowdfunding / P2P / currency exchange
 - All about you – Big data for credit assessment
 - Password becomes the past – Biometric identification
 - Face the customers, forget the balance sheet – Digital bank
 - Man, men or machine – Robo-advisors & investment advice tracker
 - Fake no more – Blockchain
- (3) Regulatory development

FinTech最近吸引了政府、傳統的金融機構、媒體和公眾的注意。它通常被認為有打破傳統金融服務的潛力。

本次研討會將涵蓋:

- (1) 傳統金融服務的臨界點
- (2) FinTech 如何改變遊戲規則
 - 電子錢包及其他支付解決方案
 - 眾籌/P2P/貨幣兌換
 - 信用評估大數據
 - Biometric 識別
 - 數字銀行
 - 機器人顧問及投資建議追蹤
 - 比特幣區塊鏈
- (3) 監管的发展

About the Speaker

Brian Chan
Partner, Financial Services, KPMG China

Brian Chan is a partner in KPMG China's Financial Services practice. With close to 20 years of professional experience, he has worked with a wide array of financial institutions in Hong Kong and mainland China in providing audit and consulting services, covering banks, securities companies, financial conglomerates, investment managers and funds. Through his involvement in the FinTech community, he is working with different stakeholders in the growing FinTech ecosystem in Hong Kong. Brian is a Chartered Financial Analyst, an Australian CPA as well as a practising Certified Public Accountant in Hong Kong. He holds Bachelor of Commerce and Master of Business Administration degrees.

Brian Chan 是畢馬威中國金融服務合夥人。擁有近 20 年的專業經驗，曾在多間香港和中國大陸的金融機構提供審計和諮詢服務，業務涵蓋銀行，證券公司，金融集團，投資經理和基金合作。通過他在 FinTech 社區的參與，他正積極與香港 FinTech 生態系統中不同的持份者合作。Brian 是特許金融分析師，澳大利亞註冊會計師以及香港執業註冊會計師。他擁有商業學士學位及工商管理碩士學位。

報名表 (請用正楷)

圖文傳真: (853) 2855 0082

姓名(中、英文) (先生/小姐/女士) _____

會員

非會員

職位 _____ 機構名稱 _____

通訊地址 _____

手提電話 _____ 電郵 _____

付款: 請存款至銀行帳戶: 中國銀行: 01-01-10-050188

帳戶名稱: 澳門註冊會計師公會 (Associação de Contabilistas Registos de Macau)

諮詢電話: (853) 66891930 或 2855 3380

請在存款單寫上參與者的名字，並將之圖文傳真/ 電郵 (2855 0082 / acrm@acrm.org.mo) 到本會。